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                                                                                                      VSPJ/02494/2024 

Zápis 2/2024 
ze zasedání Akademické rady VŠPJ 

konané dne 2. května 2024  

Účast: 
dle prezenční listiny – z 33 členů Akademické rady VŠPJ (dále jen AR VŠPJ) na zasedání přítomno 19 
členů AR VŠPJ. 

Celkem přítomna nadpoloviční většina všech členů AR, zasedání je usnášeníschopné. 

Program: 

1) Aktuální stav a novinky na VŠPJ 

2) Návrh členů komisí pro státní závěrečné zkoušky – ke schválení 

3) Návrh Výroční zprávy o činnosti VŠPJ za rok 2022–k projednání dle § 12 odst. 1k) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon) 

4) Schválení návrhu na prodloužení doby platnosti akreditace bakalářského profesně zaměřeného 
studijního programu Aplikované strojírenství se standardní dobou studia 3 roky v prezenční i 
kombinované formě studia – ke schválení dle § 12 odst. 1b) zákona 

5) Schválení záměru rektora předložit žádost o prodloužení doby platnosti akreditace 
bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Aplikované strojírenství se standardní 
dobou studia 3 roky v prezenční i kombinované formě studia – ke schválení dle § 12 odst. 1c) 
zákona 

6) Různé 

Jednání zahájil a řídil předseda AR doc. Horák, který přivítal přítomné. 

Elektronickou verifikací zápisu pověřil prof. Báču. 

Průběh jednání: 

Bod 1) Aktuální stav a novinky na VŠPJ 

Předseda AR seznámil členy AR s aktuálním stavem a novinkami na VŠPJ: 

a) Akreditace 

− Dne 22. 1. 2024 Rada Národního akreditačního úřadu pro vysoké školství rozhodla  
o prodloužení akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu 
Aplikovaná informatika se standardní dobou studia 3 roky v prezenční a kombinované formě 
studia na dobu dalších 5 let. 

− Dne 14. 2. 2024 Rada Národního akreditačního úřadu pro vysoké školství rozhodla  
o udělení akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu Porodní 
asistence se standardní dobou studia 3 roky v prezenční formě studia na dobu 5 let. 

− Dne 26. 4. 2024 Rada Národního akreditačního úřadu pro vysoké školství vydala oznámení  
o nashromáždění podkladů pro rozhodnutí v řízení ve věci žádosti o prodloužení platnosti 
akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Cestovní ruch se 
standardní dobou studia 3 roky v prezenční a kombinované formě studia 
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b) Různé 

− Dne 8. února 2024 se v aule Výukového centra VŠPJ uskutečnila přednáška předsedkyně 
Státního úřadu pro jadernou bezpečnost Dr. Dany Drábové. Na prezentaci s názvem Svět, 
Evropa a jaderná energetika, kterou uspořádala Skupina ČEZ ve spolupráci se Střední školou 
průmyslovou, technickou a automobilní Jihlava, dorazili nejenom studující VŠPJ a středních 
škol, ale i zástupci široké veřejnosti. 

− VŠPJ navštívil v pondělí 12. února 2024 předseda Senátu Parlamentu České republiky  
RNDr. Miloš Vystrčil. V rámci své návštěvy se český politik a pedagog setkal s rektorem VŠPJ 
Zdeňkem Horákem. 

− U příležitosti Mezinárodního dne průvodců proběhly v sobotu 24. února 2024 dvě bezplatné 
komentované prohlídky po historickém centru Jihlavy. Akce, kterou pořádala Katedra 
cestovního ruchu VŠPJ pod záštitou Asociace průvodců České republiky a ve spolupráci 
s organizací Brána Jihlavy, p.o., a Muzeem Vysočiny Jihlava, byla určena všem zájemcům z řad 
veřejnosti. 

− V pátek 15. března 2024 se v rámci oslav 20 let založení školy uskutečnil 8. reprezentační 
ples VŠPJ.  

− Volili jsme sportovkyni nebo sportovce z VŠPJ z řad studujících VŠPJ, který podle nás v tomto    
akademickém roce nejvíce zazářil svými výkony.  Vítěz ankety Sportovec VŠPJ byl slavnostně 
vyhlášen na 8. reprezentačním plese VŠPJ. 

− Dne 21. března 2024 v rámci slavnostního ceremoniálu v Taichungu podepsali rektor VŠPJ 
Zdeněk Horák a prezident NCUT Wen-Yuan Chen memorandum.  

Podpis memoranda otevírá širší možnosti spolupráce v oblasti výměny studujících  
a akademických pracovníků, tak i příležitosti ke společným výzkumným a vývojovým 
projektům. Podpis memoranda, u kterého byla přítomna i delegace Kraje Vysočina v čele 
s hejtmanem Vítězslavem Schrekem, byl umožněn také díky nadstandardním vztahům mezi 
Českou republikou a Tchaj-wanem, které dlouhodobě udržuje současný předseda Senátu 
Parlamentu ČR a bývalý hejtman Kraje Vysočina Miloš Vystrčil. 

− Rektor VŠPJ Zdeněk Horák ve čtvrtek 4. dubna 2024 položil kytici k pamětní desce Evžena 
Plocka na Masarykově náměstí v Jihlavě. Připomněl tak 55. výročí oběti tohoto jihlavského 
občana, který se na Velký pátek 4. dubna 1969 upálil na protest proti okupaci Československa 
vojsky Varšavské smlouvy. 

− Ve středu 10. dubna 2024 navštívili Vysokou školu polytechnickou Jihlava zástupci 
Hospodářské komory ČR v čele s jejím prezidentem Mgr. Zdeňkem Zajíčkem. V rámci své 
návštěvy se setkali s rektorem VŠPJ Zdeňkem Horákem a absolvovali komentovanou 
prohlídku školy. Rektor VŠPJ Zdeněk Horák hovořil s prezidentem Hospodářské komory ČR 
Mgr. Zdeňkem Zajíčkem a dalšími hosty například o důležitosti absolventů vysokoškolského 
studia pro regionální trh a zaměstnavatele a podpoře strategického vzdělávání.  

− Ve dnech 16. a 17. dubna 2024 se na VŠPJ uskutečnily volby do Akademického senátu VŠPJ. 
Z tajného hlasování vzešla jména senátorů a senátorek akademické i studentské komory, 
kteří budou hájit zájmy akademické obce i studujících po nadcházející tříleté funkční období, 
tj. v letech 2024-2027.  

− Dne 23. dubna 2024 se na VŠPJ uskutečnil diskusní kulatý stůl na téma profesních studijních 
programů. Do Jihlavy dorazili diskutovat Robert Plaga (předseda Národního akreditačního 
úřadu pro vysoké školství), Václav Velčovský (vrchní ředitel sekce mezinárodních vztahů EU  
a ESIF MŠMT), Jan Břížďala (radní Kraje Vysočina pro oblast školství, mládeže a sportu, 
informačních a komunikačních technologií), Milan Edl (proděkan pro vnější vztahy a rozvoj 
Fakulty strojní Západočeské univerzity v Plzni a manažer krajské RIS strategie) a Martin 
Plachý (zástupce Hospodářské komory ČR). Za VŠPJ se debaty účastnil její rektor Zdeněk 
Horák. Diskuzí provázel Václav Báča, prorektor pro vnitřní, vnější a mezinárodní vztahy VŠPJ. 

− Dne 23. dubna 2024 podepsala VŠPJ smlouvy o strategickém partnerství s firmami Gordic 
spol. s r.o. a Optokon, a.s. Došlo tím k formalizaci vzájemných dlouhodobých vztahů, které 



3/8 

 

umožní prohloubení stávající spolupráce a otevře možnosti spolupráce v nových oblastech. 
Firma Gordic spol. s r.o. a firma Optokon, a.s. se staly prvními oficiálními smluvními 
strategickými partnery VŠPJ. 

V rámci následné diskuse k projednávanému bodu prorektor Báča doplnil, že vnímá i mezi 
odbornou společností jako nedostatečné povědomí o tom, že profesně zaměřené studijní 
programy jsou velmi důležitou součástí vzdělávacího systému, a že by měly být vnímány jako 
důležitý nástroj pro přípravu studentů na trh práce a podporu ekonomického rozvoje.  

Další připomínky ze strany přítomných členů akademické rady nebyly vzneseny. 

Akademická rada VŠPJ bere na vědomí informace rektora o činnosti VŠPJ v uplynulém období. 

Bod 2) Návrh členů komise pro státní závěrečné zkoušky 

Předseda AR VŠPJ seznámil členy AR s návrhem nových členů komisí pro státní závěrečné zkoušky. 

V souladu s § 53 odst. 2) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, schvaluje Akademická rada VŠPJ 
ty členy komisí pro státní závěrečné zkoušky, kteří nemají vědecko-pedagogickou hodnost docent 
nebo profesor. 
Jména členů komisí bez hodnosti docent či profesor, většinou z řad akademických pracovníků, byla 
průběžně schvalována na předchozích zasedáních AR VŠPJ či korespondenčním hlasováním členů 
AR VŠPJ. 

Nyní jsou předkládány ke schválení další osoby, které rozšiřují již dříve schválený seznam: 

Studijní program Sociální práce v péči o duševní zdraví 
PhDr. Eva Dragomirecká, Ph.D.  – akademická pracovnice Katedry sociální práce 

Studijní program Aplikovaná technika pro průmyslovou praxi 
Ing. Jan Zbirovský– akademický pracovník Katedry technických studií 

Studijní program Finance a řízení 
Ing. Nikola Soukupová, MSc.  – akademická pracovnice Katedry ekonomických studií 

Studijní program Cestovní ruch 
Mgr. Pavlína Rojík Fulnečková – akademická pracovnice Katedry cestovního ruchu 
Mgr. Markéta Jirmanová Poláková – akademická pracovnice Katedry cestovního ruchu 
 

Souhrnný seznam dříve schválených akademických pracovníků (bez vědecko-pedagogické hodnosti 
docent či profesor) pro státní závěrečné zkoušky aktualizovaný k 22. 11. 2023: 
 
KCR = Katedra cestovního ruchu 
KTS = Katedra technických studií 
KES = Katedra ekonomických studií 
KM = Katedra matematiky 
KSP = Katedra sociální práce 
KZS = Katedra zdravotnických studií 

titul před jméno příjmení titul za katedra 

Mgr. Ivana Brychtová  KCR 

Ing. Tomáš Čihák  KCR 

Mgr. Anica Djokič MBA KCR 

Ing. Martina Doležalová   KCR 

Ing. Martina Drašarová Ph.D. KCR 

RNDr. Eva Janoušková Ph.D. KCR 

Ing. Markéta  Kalábová Ph.D. KCR 

Ing. Ivica Linderová PhD. KCR 
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Mgr. Jaroslava Mallinu Ph.D. KCR 

Mgr. Michal  Munduch   KCR 

Ak.mal. Vladimír  Netolička   KCR 

PhDr. Vlasta Novotná   KCR 

RNDr. Mgr. Stanislava Pachrová Ph.D. KCR 

PhDr. Eva Půlkrábková   KCR 

RNDr. Jitka Ryšková   KCR 

Ing. Petr Scholz DiS., Ph.D. KCR 

Ing. Edita Smělíková Ph.D. KCR 

Ing. Alice  Šedivá Neckářová Ph.D. KCR 

Ing. Mgr. Blanka Šimánková Hornová Ph.D. KCR 

Ing. Michal  Bílek   KTS 

Ing. Květoslav Belda Ph.D. KTS 

Ing. Robert Cimrman Ph.D. KTS 

Mgr.  Zdeňka  Dostálová   KTS 

Ing. Bc. Karel Dvořák Ph.D. KTS 

Ing. Mgr. Michal Jeřábek Ph.D. KTS 

Ing.  Jan Jirsa  KTS 

Ing. Luboš  Kameník Ph.D. KTS 

Ing. Radek Kolman Ph.D. KTS 

Ing. Ivan Krejčí CSc. KTS 

Ing. Lenka Kuklišová Pavelková Ph.D. KTS 

Ing. Martin Marek Ph.D. KTS 

Ing. Marek Musil   KTS 

Ing. Jakub Novotný Ph.D. KTS 

Mgr. Antonín Přibyl   KTS 

PaedDr. František Smrčka Ph.D. KTS 

Ing. Lucie Šaclová Ph.D. KTS 

Mgr. Hana Vojáčková Ph.D. KTS 

Dr. Ing. Vlastimil Vondra   KTS 

Ing. Miloslav Vilímek Ph.D. KTS 

Ing. Lucie Zárybnická Ph.D. KTS 

Ing. Kateřina Berková Ph.D. KES 

Ing. Simona Činčalová Ph.D. KES 

Ing. Markéta Dočekalová  KES 

Ing. Jakub Dostál Ph.D. KES 

Ing.  Roman Fiala Ph.D. KES 

Ing. Dagmar Frendlovská Ph.D. KES 

Ing. Martina Chalupová Ph.D. KES 

Ing. Luďka Jirků   KES 

Ing. Petr Jiříček Ph.D. KES 

Ing. Petra Kozáková – Létalová Ph.D. KES 

Ing. Martina Kuncová Ph.D. KES 

Ing. Markéta Lexová Ph.D. KES 
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Ing. Lenka Lízalová Ph.D. KES 

Ing. Libuše Měrtlová Ph.D. KES 

Ing. Petr Mulač Ph.D. KES 

Ing. Petr Musil Ph.D. KES 

Ing. Vojtěch Müllner Ph.D. KES 

Ing. Věra Nečadová   KES 

Ing. Jana Novotná   KES 

Ing. Jakub Pejcal Ph.D. KES 

Ing. Oldřich Rambousek Ph.D. KES 

Ing. Stanislav Rojík Ph.D. KES 

Ing. Marie Slabá Ph.D. KES 

Ing. Iveta Slancová MBA KES 

Ing. Ema Symonová   KES 

PhDr. Bc. Zuzana Šidlichovská Ph.D. KES 

Mgr. Alena Štěrbová   KES 

Ing. Petr Tyráček Ph.D., MBA KES 

RNDr. Miloš Vystrčil   KES 

Ing. et Ing. Lucie Sára Závodná Ph.D. KES 

PhDr. Jan Závodný Pospíšil Ph.D. KES 

Mgr. et Mgr. Filip Děchtěrenko Ph.D. KM 

Mgr. Martin Prokop   KM 

RNDr.  Radek Stolín Ph.D. KM 

RNDr. Ing. Martina Zámková Ph.D. KM 

Mgr. Martina Černá Ph.D. KSP 

Mgr. Petr Fabián PhD. KSP 

Mgr. Markéta Dubnová PhD., DiS. KSP 

Mgr. Jana Gabrielová PhD. KSP 

Mgr. Bc. Jaroslava Knižková   KSP 

PhDr. Mgr. Bc. Jana Novotná Ph.D. KSP 

JUDr. Pravomil Prchal Ph.D. KSP 

JUDr. Alena Prchalová Ph.D. KSP 

PhDr. Vlasta Řezníková Ph.D. KSP 

Mgr. Jana Bubláková DiS. KZS 

Mgr. Marie Dočekalová   KZS 

PhDr. Vlasta Dvořáková PhD. KZS 

PhDr. Lenka Görnerová PhD. KZS 

Mgr. Simona Hájková   KZS 

MUDr. Jaromír Havel   KZS 

Mgr. Petra Chymová   KZS 

PhDr. Ingrid Juhásová Ph.D. KZS 

Mgr. Zuzana Kosaková  KZS 

Mgr. Veronika Kusínová   KZS 

MUDr. David Marx Ph.D. KZS 

Mgr. Bc. Soňa Niklová   KZS 
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Mgr. Kateřina Pokorná    KZS 

Mgr. David Rezničenko MHA KZS 

Mgr. Jana Růžičková MBA KZS 

PhDr. Lada Nováková PhD. KZS 

Mgr. Jana Truplová   KZS 

MUDr. František Vlček Ph.D., MHA KZS 

Mgr. Petra  Vršecká   KZS 

Jelikož k předneseným návrhům nových členů komisí pro státní závěrečné zkoušky nebylo dotazů ani 
připomínek, bylo přijato usnesení. 

Usnesení: 

Akademická rada VŠPJ projednala a schvaluje návrh rektora na jmenování: 

• PhDr. Evy Dragomirecké, Ph.D.,  

• Ing. Jana Zbirovského, 

• Ing. Nikoly Soukupové, MSc.,  

• Mgr. Pavlíny Rojík Fulnečkové a  

• Mgr. Markéty Jirmanové Polákové,  

kteří nesplňují požadavek vědecké hodnosti docent nebo profesor podle § 53 odst. 2) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, za členy komisí pro státní zkoušky na VŠPJ. 

PRO = 19 PROTI = 0 ZDRŽEL SE = 0 

Bod 3) Návrh Výroční zprávy o činnosti VŠPJ za rok 2023 

V souladu s § 12 odst. 1k) zákona, byl členům AR předložen k projednání návrh Výroční zprávy 
o činnosti VŠPJ za rok 2023. 

Předseda AR seznámil členy AR VŠPJ s obsahem Výroční zprávy o činnosti VŠPJ za rok 2023 (VZČ VŠPJ 
2023), která se skládá ze tří částí – Hlavní části, Textové přílohy a z Tabulkové přílohy. 

Poté stručně seznámil členy AR VŠPJ s obsahem Hlavní části VZČ VŠPJ 2023, a to zejména s posláním 
VŠPJ, jejími vizemi, hodnotami, strategickými pilíři, strategickými cíli, jejím rozvojem a hodnocením 
kvality. Dále stručně seznámil přítomné s obsahem 13 kapitol Textové přílohy VZČ VŠPJ 2023. 
Závěrem uvedl, že Tabulková příloha VZČ VŠPJ 2023 obsahuje číselné podklady k textové příloze. 

Jelikož k projednávanému bodu programu nebylo ze strany členů AR VŠPJ již dalších připomínek, 
dotazů či návrhů na doplnění, bylo přistoupeno k hlasování o přijetí usnesení. 

Usnesení: 

Akademická rada VŠPJ projednala a bere na vědomí bez připomínek návrh Výroční zprávy 
o činnosti VŠPJ za rok 2023. 

PRO = 19 PROTI = 0 ZDRŽEL SE = 0 

Bod 4) Schválení návrhu na prodloužení doby platnosti akreditace bakalářského profesně 
zaměřeného studijního programu Aplikované strojírenství se standardní dobou studia 3 roky  
v prezenční a kombinované formě studia 

V souladu s ustanovením § 12 odst. 1b) zákona byl členům AR předložen ke schválení na prodloužení 
doby platnosti akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Aplikované 
strojírenství se standardní dobou studia 3 roky v prezenční a kombinované formě studia. 
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Dr. Vilímek, garant studijního programu Aplikovaného strojírenství na VŠPJ, stručně představil obsah 
a orientaci studijního programu. Upozornil, že navrhovaný program zůstává převážně beze změn, 
neboť stávající program se osvědčil a reflektuje potřeby praxe. Změny se týkají pouze dvou studijních 
předmětů, do kterých by se měly začlenit vodíkové a plazmové technologie. Další změnou bude 
zavedení nového předmětu Aplikovaná pevnost a pružnost, který studentům umožní praktické 
uplatnění teoretických znalostí skrze cvičení. 

V rámci následné diskuse k projednávanému bodu rektor společně s dr. Vilímkem odpověděli na 
dotaz doc. Potěšila týkající se konzistence výuky na středních průmyslových školách a na VŠPJ. Uvedli 
mimo jiné, že vysoké školy musí mnohdy suplovat předchozí stupně vzdělávacího systému, a to 
zejména v matematických předmětech. K tomuto jsou na VŠPJ zavedeny volitelné předměty, kterými 
jsou tyto předměty doučovány. V diskutovaném studijním programu by k tomuto dále měl přispět  
i nově zaváděný předmět do studijního programu, Aplikovaná pevnost a pružnost, který bude 
obohacen mimo jiné o numerické simulace. 

Jelikož k projednávanému bodu programu nebylo ze strany členů AR VŠPJ dalších připomínek, dotazů 
či návrhů na doplnění, bylo přistoupeno k hlasování o přijetí usnesení. 

Usnesení: 

Akademická rada VŠPJ projednala a schvaluje bez připomínek rektorem předložený návrh na 
prodloužení doby platnosti akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu 
Aplikované strojírenství se standardní dobou studia 3 roky v prezenční i kombinované formě studia. 

PRO = 19 PROTI = 0 ZDRŽEL SE = 0 

Bod 5) Schválení záměru rektora předložit žádost o prodloužení doby platnosti akreditace 
bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Aplikované strojírenství se standardní 
dobou studia 3 roky v prezenční a kombinované formě studia 

V souladu s § 12 odst. 1 písm. c) zákona schvaluje akademická rada veřejné vysoké školy záměr 
rektora předložit žádost o akreditaci studijních programů. 

Rektor seznámil členy AR VŠPJ se svým záměrem předložit žádost o prodloužení doby platnosti 
akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Aplikované strojírenství se 
standardní dobou studia 3 roky v prezenční a kombinované formě studia. 

Rektor poskytl jednotlivým členům Akademické rady VŠPJ prostor pro jejich další dotazy 
k uvedenému dokumentu. 

Jelikož k projednávanému bodu programu nebylo ze strany členů AR VŠPJ již dalších připomínek, 
dotazů či návrhů na doplnění, bylo přistoupeno k hlasování o přijetí usnesení. 

Usnesení: 

Akademická rada VŠPJ schvaluje záměr rektora předložit žádost o prodloužení doby platnosti 
akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Aplikované strojírenství se 
standardní dobou studia 3 roky v prezenční i kombinované formě studia. 

PRO = 19 PROTI = 0 ZDRŽEL SE = 0 

Bod 6) Různé 

− Prorektor Báča srdečně pozval členy akademické rady na oslavy výročí 20 let VŠPJ. První 
brzkou akcí v souvislosti s oslavami je plánovaný kulatý stůl na téma: Euro, nebo Koruna?, 
který se bude konat dne 23. 5. 2024.  

Dále prorektor Báča stručně představil program narozeninového týdne 3. – 9. 6. 2024.  

V pondělí 3. 6. 2024 se členové akademické rady mohou mimo jiné těšit na slavnostní krájení 
dortu, uložení časové kapsle v historické aule VŠPJ, zasazení lípy k 20. výročí školy 
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v prostorách parku. Ve večerních hodinách pak proběhne slavnostní večer, na kterém budou 
předány pamětní medaile VŠPJ a poslechneme si koncert ZUŠ Jihlava. 

V úterý 4. 6. 2024 v odpoledních hodinách proběhne Kulatý stůl na téma problematika 
regionálních vysokých škol. 

Ve středu 5. 6. 2024 se mimo jiné můžou členové akademické rady těšit na přednášku doc. 
Laštovičky, který pohovoří o vzniku VŠPJ a jejích insigniích, dále na přednášku prof. Stehlíka, 
který nám připomene případ Babice 1951. V odpoledních hodinách pak proběhne slavnostní 
odhalení pomníku popraveným během vykonstruovaných politických procesů.  

Program na celý narozeninový týden obdrží členové akademické rady společně s pozvánkou. 

Jiná témata k projednání nebyla vznesena, předseda AR poděkoval všem za dlouhodobou práci v AR 
VŠPJ a za účast a jednání ukončil. 

Další řádné zasedání se předpokládá v 2. pololetí roku 2024. 

V Jihlavě dne 2. května 2024 

Zapsala: Bc. Milena Vlčková, vedoucí Kanceláře rektora 

Zápis ověřil (elektronicky): prof. MUDr. Václav Báča, Ph.D. 

 doc. Ing. Zdeněk Horák, Ph.D. 
 předseda AR VŠPJ 
 rektor VŠPJ 
 


